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دیدار تیم های استقلال و پرسپولیس در حالی با تساوی به پایان رسید 
، این بازی  که حواشی آن ادامه پیدا کرده و با شکایت دو تیم از یکدیگر
حالا وارد فاز تازه ای شـــده اســـت. در چنین فضایی و به منظور حمایت 
از استقلالی ها، مهدی پاشازاده، مدافع سابق آبی ها که سابقه بازی در 
آلمان و اتریش را در کارنامه دارد دو روز پیش دقایقی در تمرین استقلال 
شـــرکت کـــرده و بـــا بازیکنـــان و کادرفنـــی ایـــن تیم به دیـــدار و گفت و گو 
، اتفاقات دربی و ســـایر  پرداخت. بر همین اســـاس و درباره این حضور
مســـائل مرتبط دیگر در »فرهیختگان« با پاشازاده گفت و گویی را انجام 

دادیم که در ادامه می خوانید. 

چه شد که به تمرین استقلال رفتید؟ از شما دعوت کردند یا خودتان این وظیفه 
را دیدید تا به عنوان یک پیشکسوت برای دادن انگیزه هرچه بیشتر بعد از دربی 

به تمرین آبی پوشان بروید؟ 
ایـــن کار را قبـــا هـــم انجام داده بودم. هم در دوره فکری و هم پیش تر از آن هم 
یان. این وظیفه من پیشکسوت است که به هر حال پشتیبان و  در دوره منصور
حامی تیمم باشم که البته این حمایت هم باید واقعی هم باشد. در هر صورت 
صاح بر انجام این کار بود که بر اساس آن هماهنگی های لازم به عمل آمده تا 
به تمرین برویم و اتفاقا شرایط و فضای بسیار خوبی هم حکفرما بود. به هر حال 
ما در استقال همه یک خانواده هستیم و ان شاءالله که اتفاقات خوب در تیم 
یکنانی که در تیم حضور دارند بدانند  تداوم داشـــته باشـــد و از ســـوی دیگر باز
که پیشکسوت ها و بزرگ ترهای آنها همیشه پشت آنها هستند و حمایت شان 

می کنند و این می تواند یک دلگرمی برای آنها باشد. 

چه صحبت هایی بین شما و سرمربی تیم رد و بدل شد؟ 
صحبت هـــای خوبـــی را انجام دادیم. البته زمانی که جواد در اســـتقال بازی 
می کرد ما در این تیم نبودیم چون با یکدیگر هم دوره نبودیم اما با هاشمی نسب و 
نوازی به هر حال خاطرات گذشته را زنده و لحظات خوشی را با هم سپری کردیم. 

توصیه ای هم به نکونام داشتید؟ 
، جز اینکه امیدوارم راه شان را ادامه بدهند و مثل حالا موفق باشند.  خیر

در ابتـــدای فصـــل حواشـــی درخصـــوص انتخاب کمیته فنـــی و مخالفت آنها با 
انتخاب ســـرمربی ایران پیش آمد. به آن روزها برگردیم، باز هم در این خصوص 

مخالفت خواهید کرد؟ 
اصا به هیچ وجه این نیست که مخالف سرمربی داخلی بوده باشیم. ما باید 
تی که  بیـــن گزینـــه داخلـــی و خارجی تحلیل می کردیم و با وجود همه مشـــکا
آن زمان وجود داشـــت همه به این نتیجه رســـیدیم که نکونام گزینه مناســـبی 
برای ســـرمربیگری اســـتقال است. در ادامه هم ماجراهایی پیش آمد که همه 
از آنها مطلع هستند و دیگر دلیلی نیست بیشتر در این باره صحبت کنیم. 

بعـــد از گذشـــت حـــدود نیم  فصل، شـــرایط به چه شـــکل برای اســـتقلال پیش 
رفته است؟ 

نمی شود واقعا الان آنالیز و مقایسه کرده و نظر قطعی داد. در هر صورت بعد از 
آن ماجراها، مدیرعامل عوض شد و مدیریت جدید روی کار آمد. مشکات 
یکن و  مالـــی و حاشـــیه ای فراوانـــی در خصـــوص مســـائل مربوط به جـــذب باز
مشکات مالی به وجود آمد. همه اینها در روند استقال امسال تاثیرگذار بود 
اما خداراشکر تا این جای کار همه چیز برای این تیم خوب پیش رفته است. 

اســـتقلال چشـــم نواز بازی نمی کند، این در حالی است که می گویند این تیم برای 
این کار و موفقیت احتمالی در پایان فصل، ابزار لازم را ندارد. با این موضوع چقدر 

موافق هستید؟ 
اینکه تیم خوب بازی نمی کند به این شکل نیست. شاید بگوییم زیبا و چشم نواز 
بازی نمی کند که این تحلیل می تواند درست تر باشد اما این را هم در نظر بگیرید 
که دست جواد خالی است. ضمن اینکه او تازه آمده و باید افکارش با تیم یکی 
شود. اگر قرار بود به سرعت این هماهنگی صورت بگیرد که دیگر فوتبال نبود و 
پلی استیشن می شد. کار هماهنگی و تطابق افکار تیمی بین کادر و بازیکنان 
کاری زمان بر است و طول می کشد. اگر این اتفاق همراه با بازیکنانی که خودتان 
درخواست داده اید یا در تیمی که آماده و کاما هماهنگ است، باشد این قضیه 
تا حدودی فرق می کند. البته حسن ماجرا این است که بچه ها با همه بالا پایین 
بودن ها و مشـــکات مالی که وجود دارد، تاش خود را می کنند. در هر صورت 
تمامی ارکان باشگاه از کادر تا مدیریت و بازیکنان و حتی هواداران همه دست 
به دســـت هم داده اند که تا این جای کار اســـتقال در صدر جدول قرار دارد که 

این یک امر مطلوب به شمار می رود. 

گفته می شود احتمالا دوباره به چارت معاونان باشگاه اضافه شوید. این موضوع 
چقدر صحت دارد؟ 

خیر اینطور نیست. البته صحبت هایی شده بود اما دیگر خبری نشد و حضورم 
در تمرین فقط به خاطر بحث حمایت از تیم بود تا بتوانیم امید و انرژی مثبت 

برای تیم بفرستیم. همین و بس! 

برخلاف باشـــگاه پرســـپولیس که بعضا از پیشکســـوتانش در امر معاونت ورزشی 
استفاده می کند، چرا این امر در استقلال صورت نمی گیرد؟ 

خیلی مهم است که این خا در استقال هم پر شود. مثا حرفی که نکونام با 
من می زند تا بخواهد با مدیریت همان حرف را بزند خیلی متفاوت است که به 
چه صورت این حرف بیان شود یا چه درک درستی از آن بشود. به صورت کلی 
99 درصد از مدیران ما فوتبال بازی نکرده اند و شاید درک لازم را ندارند و این 
باعث مشکات بعدی می شود. البته منظورم به استقال نیست و به صورت 

یکنان به وجود می آید  تی که برای باز کلی صحبت می کنم؛ یا مشکا
به صورت حتمی می تواند با حضور یک معاون ورزشی بهتر حل و 
فصل شود تا این که به صورت مستقیم بخواهند آن را با مدیریت 
یا سایر ارکان باشگاه در میان بگذارند. یک جاهایی باید کادرفنی 

جایگاه خودش را نگه داشته و اینجا معاون یا مدیر ورزشی 
 ، می توانـــد دخالـــت کرده و وصل کننـــده خوبی بین کادر

بازیکنان و مدیریت باشگاه باشد. ضمن اینکه انتخابی 

درست برای چنین پستی می تواند باشگاه را قوی تر کند. 

به دربی برسیم. این بازی چطور بود؟ 
بدون تعارف دربی جذابی را شاهد نبودیم! درهر صورت با توجه به اتفاقاتی که 
برای پرسپولیس قبل از این دیدار افتاد و از سوی دیگر ماجراهایی که برای استقال 
وجود داشت جوی قبل از این دیدار ایجاد شد تا همه اینها روی این بازی تاثیر 
خود را بگذارد. پرســـپولیس از آســـیا حذف شـــده و در ســـوی دیگر هم استقال 
می خواســـت تحت هر شـــرایطی صدر جدول را حفظ کند و همه اینها روی هم 
رفته روی این دیدار و نتیجه ای که به ثبت رسید تاثیرگذار واقع شده و باعث شد 
تا دربی بازی جالبی از آب درنیاید. جالب اینکه با وجود VAR تنش در این دیدار 
بسیار بالا بود. یک مقدار این اتفاقات خوب نیست و روح فوتبال را دارد می کشد. 

به عنوان بازیکنی که مدافع تخصصی در سطح اول فوتبال است، صحنه ای که 
روی آرش رضاوند رخ داد، پنالتی بود؟ 

یادم می آید بعد از حدود یک هفته از حضورم در آلمان و از آن جایی که می خواستم 
خودم را ثابت کنم مدام در تمرینات تکل می زدم که در نهایت این اتفاق منجر 
به آن شد که کریستوف دام گوشم را بگیرد و بگوید که تکل، آخرین ساح توست 
و اگر بخواهی از این آخرین ساح زود استفاده کنی، مشخص نیست بعد از آن 
چه اتفاقی می افتد. این واقعیتی هست که همیشه در ذهنم ماند که در 18 قدم 
آخرین ســـاح یک مدافع همین تکل زدن اســـت. در هر صورت تکلی که در 18 

 ! قدم می زنید، منجر به اتفاق هم می شود دیگر

آن صحنه پنالتی بود؟ 
. بدون تعصب هم پنالتی بود. البته صحنه  VAR نشان داد که پنالتی بود دیگر
اول که دست بابایی را کشیدند خیلی پنالتی نبود اما در صحنه دوم پای چپ 

نعمتی به رضاوند برخورد کرد و به نظر من هم پنالتی قطعی بود. 

شکایت ها و ماجراهای بعد از دربی را چطور ارزیابی می کنید؟ 
این کارها زشت و زننده است و روح فوتبال را خدشه دار می کند. در سال 74 در 
همین دربی گل سالم من آفساید اعام شد اما بعد از آن کسی اعتراضی نکرد 
و بازی مان را بافاصله ادامه دادیم. الان برای یک خطا یا یک کارت زرد، یک 
ربع بازی می خوابد. به صورت 
کلی می گویم کـــه روح فوتبال 
دارد در ایران خدشه دار می شود 
چون کل فوتبال دارد به این سمت می رود 

و این اتفاق خوبی نیست. 

مهدی پاشازاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: تکل آخرین سلاح یک مدافع است، تکل نعمتی بدون تعصب پنالتی بود

اتفاقات بعد از دربی روح فوتبال را خدشه دار کرد
 گل سالم من را هم در دربی نگرفتند، کوچک ترین اعتراضی نکردیم              حمایت پیشکسوتان از استقلال باید واقعی باشد

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

تصمیمات بنیادی فر در کمیته داوران تقریبا تایید شد

داور دربی محروم نمی شود
بـــی 102 پایتخـــت در حالـــی پنجشـــنبه گذشـــته برگـــزار شـــد که به  در
ی  ی این دیدار بیشـــتر از متن باز ی در حیـــن برگزار تصمیمـــات داور
یانـــات فنـــی و حتـــی نتیجـــه بـــه ثبت رســـیده در این مســـابقه  و جر
یـــادی درخصـــوص قضـــاوت موعود  پرداختـــه شـــده و انتقادهـــای ز
بنیادی فر در این دربی صورت گرفت. نکته قابل توجه اینکه تا پیش 
یادی درباره سرنوشـــت داور دربی به واســـطه  از این گمانه زنی های ز
ی  تصمیماتش صورت گرفته و برخی نیز از محرومیت این چهره داور

ی خبر دادند.  به واسطه تصمیمات اشتباه و
ایـــن در حالـــی اســـت که بـــا وجود اینکـــه دیـــروز در »فرهیختگان« از 
عدم محرومیت بنیادی فر خبر دادیم، اما حالا نیز شـــنیده می شـــود 
در جلســـه روز گذشـــته کمیتـــه داوران کـــه به صـــورت معمـــول بعد از 
رقابت هـــای لیـــگ برتـــر به بررســـی تصمیمـــات داوران مختلف این 
ی های هفته دوازدهم  دیدارهـــا می پـــردازد، تصمیمات داوران در باز
بررسی شد. در بخشی از این جلسه نیز تصمیمات بنیادی فر در دیدار 
دربی که عقب افتاده از هفته پنجم و بین دیدارهای هفته دوازدهم 
یابی قرار گرفته و تصمیمات اساســـی این  برگـــزار شـــده بود، مـــورد ارز
داور از جمله پنالتی های مورد بحث در این دیدار همگی مورد تایید 
اعضای کمیته داوران قرار گرفت. تنها در صحنه خطای حامدی فر 
ی شـــهاب زاهـــدی اختاف نظراتی با داور مســـابقه به وجود آمده  رو
اســـت و در غیـــر ایـــن صورت در تمامی صحنه هـــای دیگر نظرات و 

تصمیمات بنیادی فر تایید شد. 

خمز  پس از برد تراکتور تهدید کرد

خسته شوم به اسپانیا بر می گردم
ی خانگی برابر پیـــکان و در حالی که  کتـــور عصـــر دیروز در دیـــدار ترا
از اوایـــل نیمـــه دوم 10 نفـــره بـــود، موفق شـــد با دبل مهـــدی عبدی به 
کو خمز که پس  برتری رســـیده و شـــرایطش در جدول را بهتر کند. پا
کتور  یادی که تیمش داشت حالا چند نتیجه خوب با ترا از نوسان ز
یکنان، دوندگی  ی گفت: »فقط تاش باز گرفته اســـت پس از این باز
بیش از حدشان، تاشی که کردند و جنگیدند و توانستند نتیجه را 
به نفـــع مـــا رقـــم بزنند، در واقع فکر می کنم تاش بیش از حد به همین 
یکن در اوایل نیمه دوم اخراج شد. سال قبل هم  دلیل بود که یک باز
( خیلی بد است.  گفته بودم شرایط زمین )ورزشگاه یادگار امام تبریز
یم. چمن بلند می شـــود و زمین  ما دوباره اینجا به مشـــکل بر می خور
خیلی سنگین است. تمام این اتفاقات می افتد و انگار کسی برایش 
ی شده که دیگر  مهم نیست و همه بی تفاوت عبور می کنند. یک طور
ی  دارم خسته می شوم. من باید با همه چیز بجنگم. بعضی روزها انرژ
ندارم که در تمرین حاضر شـــوم. فکر می کنم وقتی که خســـته شـــوم، 
کتور  یکنان مدنظر ترا خیلی زود به اســـپانیا بر گردم. تعیین لیست باز
در نیم فصل کار من نیست. این موارد داخلی باشگاه است که فکر 
می کنم کسی نباید درباره آن اطاعات داشته باشد. کار من این است 
یم نه اینکه اسم بدهم.« یکن لازم دار که بگویم در چه پست هایی باز

یکنان با نظر  کتور درباره اینکه ابتدای فصل گفته بود باز ســـرمربی ترا
ی جـــذب نشـــدند، تصریح کـــرد: »این دروغ اســـت. من نگفتم کا  و
یکنان با نظر من جذب نشدند. چه فرقی می کند چه کسی  همه باز

یکنان را گرفته است؟!« باز

همدردی جامعه ورزش و رسانه با میثاقی
مراســـم ســـومین روز درگذشت مادر محمدحســـین میثاقی، مجری 
کرم جهانشهر کرج  « روز گذشته در مسجد رسول ا برنامه »فوتبال برتر
با حضور افراد سرشناس از جامعه ورزش و رسانه و همچنین حضور 
ی در برنامه های مختلف ورزشـــی صداوسیما و  گســـترده همکاران و

تنی چند از اقشار مختلف مردم برگزار شد. 
در این مراسم چهره های سرشناس ورزش کشور از سرمربی تیم ملی 
ی گرفته تا پیشکســـوتان فوتبال  فوتبـــال ایـــران به همراه دســـتیاران و
کشورمان به همراه تنی چند از ورزشکاران و پیشکسوتان رشته های 
دیگر در این مراســـم حاضر شـــده تا از نزدیک غم فراق مادر را به این 

چهره تسلیت بگویند. 
مهدی محمدنبی، منصور قنبرزاده، امیر قلعه نویی، آنتونیومانیکونه، 
یـــان، رحمان رضایـــی، علی اصغر  ســـعید الهویـــی، آندرانیک تیمور
، علیرضا شـــهاب و مهدی خراطی به همراه امیرمهدی  قربانعلی پور
علـــوی از فدراســـیون و تیـــم ملـــی افـــرادی بودند که در این مراســـم به 

نمایندگی از تیم ملی حاضر شدند. 
همچنیـــن نفـــرات دیگری مانند ســـتار همدانی، میرشـــاد ماجدی، 
یـــش، حمیـــد اســـتیلی، علی اصغـــر  یـــان، رضـــا درو علیرضـــا منصور
مدیرروســـتا، اردلان آشـــتیانی، رحمان احمدی، مهـــدی امیرآبادی، 
محمد محمدی، علی خسروی، محمدرضا اکبریان، علی میرزابیگی، 
حجت کریمی، محمد مایلی کهن، نادر فریادشیران، محمد انصاری، 
فرشـــاد فاحـــت زاده، شـــهاب زنـــدی، مجتبـــی سرآســـیایی، بهنـــام 
، عبدالحمید احمدی، حســـین قربان زاده،  محمـــودی، رضا نقی پور

مهدی علی نژاد و سایر اهالی ورزش در این مراسم حاضر بودند. 

اخبار کوتاه

پشت پرده افشای نامه دبیرکل به حراست فدراسیون

استقلالبهفیفانامهایارسالنکردهاست
طی 24 ساعت اخیر انتشار اخباری مبنی بر جعل امضای دبیرکل فدراسیون 
فوتبال توسط باشگاه استقال و سوءاستفاده از سربرگ این فدراسیون در 
فضای رسانه ای کشور باعث شد تا این مساله با واکنش های مختلفی مواجه 
شود. حال اینکه این نامه بر چه اساسی و با چه هدفی منتشر شده است؛ 
پاسخ دقیق به این سوال می تواند ابهامات این اتفاق را تا حدود زیادی رفع 

کرده و زوایای دقیق آن را روشن کند. 
نکته قابل توجه اینکه این قضیه مشهود است که باشگاه استقال نامه ای 
را برای فیفا به صورت مستقل ارسال نکرده و فقط برای اینکه بتواند از محل 

مطالباتش در فیفا با سرمربی پرتغالی خود تسویه حساب کند در مکاتبه 
با فدراسیون فوتبال درخواست می کند تا این امر توسط فدراسیون هرچه 
ســـریع تر و تا قبل از صدور رای فیفا برای ســـاپینتو صورت بگیرد. در واقع 
باشگاه استقال از فدراسیون فوتبال درخواست می کند تا هرچه سریع تر و تا 
قبل از باز شدن پنجره نقل و انتقالات زمستانی و بسته شدن پنجره باشگاه 

استقال اقدامات لازم را در این خصوص به عمل بیاورد. 
این در حالی است که با تعلل فدراسیون فوتبال و بی توجهی شخص دبیرکل 
، استقالی ها دست به کار شده و این بار نامه تنظیم شده  برای انجام این کار

درخواســـت خـــود را برای فدراســـیون ارســـال می کنند کـــه درنهایت پس از 
پیگیری های بعدی این نامه به فیفا ارسال می شود تا این موضوع به خودی 
خود حاکی از غیرواقعی بودن محتوای نامه ممبینی برای حراست فدراسیون 
فوتبال داشته باشد.  البته شنیده می شود فدراسیون فوتبال به صورت جدی 
به دنبال منبع انتشار این نامه است. این درحالی است که به نظر می رسد 
با توجه به اینکه سندی مبنی بر اتهام ممبینی به باشگاه استقال موجود 
نیســـت و از ســـوی دیگر به خاطر چگونگی انتشار غیرقانونی نامه داخلی 

فدراسیون، دبیرکل فدراسیون فوتبال باید پاسخگوی این ماجرا باشد. 
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تلفن وفکس:

 )021( 62999495 

آگهی مناقصه عمومی
شرکت برق منطقه ای آذربایجان در نظر دارد مناقصه احداث بخش 132 کیلوولت 
پســـت آخـــولا را بـــه صورت مناقصه عمومی دو مرحله ای تـــوام با ارزیابی کیفی از 
طریق ســـامانه تدارکات الکتروتیکی دولت به شـــماره فراخوان 2002001119000066 
آدرس الکترونیکـــی   www.setadiran.ir  برگـــزار نمایـــد.  مبلـــغ تضمین شـــرکت 
 در مناقصه : 20/800/000/000 ) بیســـت میلیارد و هشـــتصد میلیون ریال( بحروف
)بیســـت میلیاردو هشـــتصد میلیون ریال( بصورت ضمانتنامه بانکی و یا واریز 
نقدی بحســـاب شبا به شـــماره IR 110100004001106407144480  نزد بانک مرکزی 

جمهوری اسامی به نام شرکت برق منطقه ای آذربایجان

بهای فروش اسناد:200/000 ریال ) دویست هزار ریال(
جهت اطاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: 

مرکز تماس 021-41934
جهـــت اخـــذ اطاعات بیشـــتر به ســـایت های زیـــر مراجعه و یا با شـــماره تلفن 

31073227-041 تماس حاصل فرمایند.
www.tavanir.org.ir   www.lets.mporg.ir   www.azrec.co.ir   www.setadiran.ir
  روابط عمومی شرکت برق منطقه ای آذربایجان
شماره شناسه 1623189

نوبت دوم

جدول زمانی انجام مناقصه

از ساعت 8 صبح مورخه 1402/9/25شروع فروش اسناد

یافت اسناد تا ساعت 19 عصر مورخه 1402/9/30مهلت در

تا ساعت 9 صبح مورخ 1402/10/17مهلت بارگذاری پیشنهادات در سامانه ستاد

کات ساعت 10 صبح مورخ 1402/10/17بازگشائی پا

مدرک دانشنامه اصغر دهقانی فرزند شکرخدا دارای شناسنامه به شماره:   1442صادره 
ری رشته: کاردانی صنایع فلزی صادره از دانشگاه آزاد اسامی واحد ساوه مفقود گردیده 
و فاقد اعتبار است. از یابنده تقاضا می شود گواهینامه مذکور را به آدرس: استان مرکزی- 
ساوه-کیلومتر 4جاده نورعلیبیک- شهرک دانشگاهی خاتم الأنبیاء)ص( دانشگاه آزاد 

اسامی واحد ساوه به صندوق پستی39187-366  ارسال نماید.

مدرک موقت فارغ التحصیلی ندا تقی پور فرزند خیراله به شناسنامه 1107 صادره از اهواز در 
مقطع کارشناسی رشته تحصیلی حقوق صادره از واحد دانشگاهی اهواز به شماره 12/903208 
مورخ 90/05/23  مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل 
( خیابان  مدرک را به دانشگاه آزاد اسامی واحد اهواز به نشانی اهواز فلکه کارگر )فرهنگشهر

کارگر جنوبی کد پستی68875-61349 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

اصل مدرک دوره کارشناسی پیوسته رشته مهندسی معماری اینجانب آزاده زورونی فرزند 
حمید با کد ملی 2994061384 صادره از واحد کرمان مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد.

گواهی موقت دوره کارشناسی پیوسته رشته حسابداری اینجانب ملیحه حسین علی پور 
فرزند علی با کد ملی 2992075760 صادره از واحد کرمان مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد.

فاکتور فروش و کارت خودرو ســـواری پژو405 مدل 99 به رنگ نقره ای متالیک به شـــماره 
موتـــور K 1447935 124 و بـــه شـــماره شاســـی NAAM 11 VE 1 LK 567716 و بـــه شـــماره 
ک جدید 24 – 147 ب 74 مفقود گردیده و از  ک قدیم 93 – 486 ی 52 و به شماره پا پا

درجه اعتبار ساقط می باشد.


